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To: 5.1.2e @minvws.nl]; -

(BEE 5.1.2e 6) )| @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e EAE @minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 9/10/2020 3:09:55 PM

Subject: RE: Evenement doorgang november - advies heroverweging (zsm besluithemen)

Received: Thur 9/10/2020 3:09:56 PM

Dag allen,

Dank voor de uiteenzetting [EXER Ik heb het hier binnen DCo kunnen bespreken, o.a. me IEE
We onderschrijven de beschreven risico’s. Nog los van het daadwerkelijke risico op besmetting, druist het event met 400-

bezoekers gevoelsmatig in tegen de onderliggende boodschap van veel coronamaatregelen: vermijd niet-noodzakelijk contact.

Ook zien we dat het gros van de bezoekers vermoedelijk vanwege hun werk/baan naar het congres zou komen. Voor werkenden

zeggen we juist: "werk thuis, tenzij...” Dat lijkt niet te stroken met het organiseren van een fysiek congres voor 400 man. Een

van de redenen dat wordt opgeroepen om thuis te werken is bovendien het ontlasten van het OV. Ook daaraan lijken we met dit

congres niet genoeg rekening mee te houden.

We denken dat het de moeite waard is nu al de knoop door te hakken en dus toch stevig in te zetten op een online

variant. Daarbij komen wellicht de ervaringen die binnen het Een-tegen-Eenzaamheidprogramma zijn opgedaan met het

openings-event van de Week tegen Eenzaamheid (tv-show achtige setting die live gestreamd wordt) nog van pas. In de nu nog

resterende tijd is er wellicht nog iets heel moois van te maken. Als de knoop pas in november wordt doorgehakt niet meer.

Ik ben benieuwd waar jullie op uitkomen.

Groet,

var:ICE)EEc ir.
Verzonden: donderdag 10 september 2020 15:18

)JEEM eminvws.nl>

@minvws.nl>

@minvws.nl>;

Onderwerp: Evenement doorgang november - advies heroverweging (zsm besluit nemen)

In november organiseren we de (deels) fysieke conferentie vanuit Langer Thuis. We hebben beiden daarover een onrustig

onderbuikgevoel. oo IEEE ten al weten te twijfelen of we het evenement fysiek door moeten laten gaan.

Wijzelf vinden (met pijn in ons hart), dat we in serieus nu al overweging moeten nemen om de fysieke conferentie te annuleren en

alle sessies online moeten organiseren; het risico is te groot vanwege beeldvorming. Eerder hebben we vanuit Dmo het bericht

gekregen om evenementen door te laten gaan. Zo zijn we ook doorgegaan, maar we vragen ons af of dit besluit niet heroverwogen

moet worden. Er staat in november een go no-go moment gepland, maar dit is naar ons idee te laat. Nu de cijfers landelijk weer

oplopen moeten we voorzichtiger zijn. We beseffen wel dat we dit besluit zorgvuldig moeten nemen.

Het lijkt ons een goed idee om op korte termijn med Pomtafel te zitten om gezamenlijk een besluit te nemen.

Hieronder vinden jullie alle informatie. We horen graag jullie visie daarop. oo eat aan jullie een advies te sturen vanuit DCO.

Tot die tijd, communiceren we even niets naar buiten over een eventuele fysieke planning.

Waarom we het wel moeten doen op de fysieke conferentie (NBC, Nieuwegein):

RIVM-maatregelen; goed geregeld
We gaan er vanuit dat de RIVM-regels voorlopig niet versoepeld worden. Feitelijk hebben we de conferentie écht goed geregeld: de

400 bezoekers worden verdeeld over meer dan 10 zalen. Ook bij de catering is voor iedere deelnemen een verplichte zitplek. Alle

stoelen in het pand staan 1,5 meter uit elkaar. Ook worden looppaden bepaald.

Vandaag had het NBC 250 man hinnen en dat ging geweldig; ze zijn gewend aan het begeleiden aan duizenden. We hebben er

vertrouwen in dat alles volgens de regels verloopt.

Kosten

We hebben de twee grote zalen gereserveerd. Deze kosten in totaal sowieso 22.000 euro, incl btw. Dit is alleen te annuleren als de
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RIVM-maatregelen veranderen. De rest van de zalen is optioneel en reserveren we binnen een paar weken (voor zo’n 73.000 euro).

Toegevoegde waarde

Een ‘fysiek’ evenement is zeker van toegevoegde waarde; mensen leggen belangrijke nieuwe contacten en voelen zich cnderdeel

van één geheel/’beweging’. Je ziet dat 2/3°fysiek aanwezig wil zijn. Op één na willen alle sprekers willen ook naar de

evenementlocatie komen. Er is een enorme kennishonger.

Echter;

Risico’s:

Beeldvorming:
We kunnen niet 100% uitsluiten dat er geen besmettingen plaatsvinden tijdens de fysieke conferentie. Zelfs als we dat kunnen, is

het niet uit te sluiten dat mensen een eerder of later opgelopen besmetting toch linken aan het evenement (stuk beter verhaal dan

vertellen dat je stiekem een feestje had bij je schoonmoeder);

Precedent:

Alhoewel wij ons exact aan de regels houden, dienen we ook als voorbeeld. ‘Als VWS het mag, mogen wij het ook.” Scheppen we

op deze manier geen foute precedenten?

PR-risico

BEX:et als oud-journalist veel PR-risico’s. De media kijkt niet naar de uitvoering van de regels, maar naar het algemene plaatje.
En dan pakt de kwestie niet zo goed uit. Voorbeeldkop Telegraaf: ‘Thuis blijven? VWS viert een feestje met 400 man, incl

bejaarden’. Aangezien de minister 60k lijsttrekker is én we van VWS zijn, ligt het erg gevoelig.

Tegenwerping:

(Een optie zou kunnen zijn om ons volledig te verantwoorden over onze naleving van de RIVM-regels op de website. Daarmee

zouden we het PR-risico wel iets kunnen terugdringen; dan zien we onszelf als voorbeeld. Echter; niet iedereen zal daarnaar kijken)

Afweging:
Als we alleen virtueel verder gaan, dan moeten we dat z.s.m. weten. De 18.000 euro zaalhuur zijn we sowieso kwijt, maar dan

reserveren we sowieso de kleinere zalen niet. Overigens gebruiken we de locatie in Nieuwegein dan wel, maar alleen om de

plenaire gedeeltes live te streamen naar ‘de mensen thuis’.

Ons onderbuik gevoel bespreken we ook met[EEtot nu toe vinden zij dat we moeten doorgaan op de ingeslagen
weg totdat richtlijnen veranderen.

Groeten,

5.1.2e


